
9:00
Zahájení schůze.
dorazilo 9 členů. Schůze je neusnášeníschopná a proto ukončená.
Rada svolala náhradní členskou schůzi na 9:15.

9:15
Představení organizátorů schůze

• Martin Symerský předseda sdružení
• místopředseda rady a předseda technologické komise Matěj Sojka
• člen rady a předseda komunikační komise Tomáš Horníček
• člen rady a předsedkyně rozpočtové komise Eliška Nevrlá
• člen rady Libor Blažek
• člen rady Petr Kaňovský
• prezenci měla na starosti pracovnice podpory Eliška Nevrlá.

Předsedou byl předložen návrh způsobu hlasování, který měl 4 body a zněl takto
1. Navrhuji, aby hlasování probíhalo na výzvu předsedajícího, který postupně vyzve vyvolá 

hlasování pro jednotlivé možnosti: PRO - PROTI - ZDRŽEL SE.
2. Členové svůj názor projeví zvednutím ruky, ve které budou držet hlasovací lístek. Ten 

zaručuje, že se jedná o platný hlas člena.
3. Pokud je předmětem hlasování jedna otázka, může každý člen zvolit jen jednu možnou 

odpověď. Pokud bude součet hlasů vyšší než počet přítomných, nechá předsedající 
hlasování opakovat. Za schválený se považuje návrh, kdy PRO hlasuje více členů než 
PROTI.

4. Pokud je předmětem hlasování více návrhů, může každý člen na každou otázku zvolit jen 
jednu možnou odpověď. Pokud bude součet hlasů na libovolný návrh vyšší než počet 
přítomných, nechá předsedající hlasování opakovat. Hlasování vyhraje možnost s největším 
počtem odpovědí PRO.

Navrhuji tedy schválit tuto proceduru jako celek.
Hlasování č. 1 - výsledek: Pro 9 z 9
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Dále předseda předložil program schůze ke schválení, který zněl takto:
1. Volba zapisovatele.
2. Volba ověřovatele.
3. Volba volební komise, která zajistí sčítání výsledků hlasování.
4. Zpráva předsedy o vývoji od poslední schůze.
5. Zpráva předsedkyně rozpočtové komise o stavu hospodaření
6. Původně plánovaný bod Zpráva revizora navrhuji vypustit s ohledem na nepřítomnost 

revizora
7. Zpráva technologické komise o stavu technologií
8. Diskuse
9. Volba revizora pro další období
10. Volba nové rady

Navrhuji tedy schválit tento proceduru jako celek.
Hlasování č. 2 - výsledek: Pro 9 z 9

1.Jako zapisovatel byl navrhnut Tomáš Horníček. 
Hlasování č. 3 - výsledek: Pro 9 z 9

2.Jako ověřovatel zápisu byl navrhnut Libor Blažek. 
Hlasování č. 4 - výsledek: Pro 9 z 9

3.Volební komise, která bude sčítat hlasy zde na schůzi a následně poštou zaslané hlasy, byla 
navrhnuta ve složení: členka slečna Nevrlá a předseda pan Špringer 

Hlasování č. 5 pro členy i předsedu - výsledek: Pro 9 z 9

Dorazili dva členové sdružení

9:30-9:45
4.Předseda zhodnotil uplynulé období. Členská schůze vzala na vědomí zprávu pana 
předsedy.

Hlasování č. 6 - výsledek: Pro 10 z 11, 1 se zdržel

9:45 – 10:00
5.Proběhla prezentace ekonomických výsledků sdružení. Prezentovala ji předsedkyně RK sl. 
Nevrlá. Výroční zpráva byla k dispozici.
Členská schůze schválila výroční zprávu za rok 2011.

Hlasování č. 7 - výsledek: Pro 10 z 11, 1 se zdržel

Přišel 1 člen

10:00 – 10:15
6.Pan Matěj Sojka seznámil přítomné členy sdružení s tím, co se událo v oblasti technologií 
za uplynulé období.
Členská schůze vzala na vědomí zprávu technologické komise.

Hlasování č. 8 - výsledek: Pro 12 z 12
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10:15 – 10:30
7.Dalším bodem byla diskuse. Diskusi vedl pan Horníček. Diskuse byla vedena tak, jak je to 
běžné – čili zájemce o slovo se přihlásil a vedoucím diskuse mu bylo přiděleno slovo při 
nejbližší příležitosti.

1. Jak to vypadá s protokolem IPV6

Na návrh pana Bílka proběhla diskuze na téma zavedení protokolu IPV6.Předseda 
p.Symerský uvedl, že prozatím není důvod protokol použít.

2. Jaká je výše členského příspěvku převzatých zákazníku firmy Jiskra-NET.
Pan Symerský odpověděl, že pro tyto osoby je odpuštěný vstupní příspěvek. 

10:30 – 10:45
8.Byl dán prostor zájemcům o kandidaturu na revizora.
Členská schůze navrhla tyto kandidáty:
1. Ondřej Unzeitlig

Volba bude pochopitelně konečná , až po dvou týdnech započtením hlasů zaslaných poštou.

10:45 – 11:00
9.Dále, podle programu, byla provedena volba rady. Volební řád nebyl změněn a platí tedy 
řád schválený na poslední schůzi:

• Volba rady a revizora proběhne na jednom hlasovacím lístku.
• Volební systém je nastaven tak, aby si každý zvolil svých šest radních. Tři ve volbě A a tři 

ve volbě B.
• Volba na první tři místa rady (A) z kandidátů zakládajících členů proběhne zakřížkováním 

tří kandidátů na volebním lístku.
• Pokud budou zakřížkováni na jednom lístku více jak 3 kandidáti, bude tato část volby 

neplatná a nebude započten žádný hlas.
• Na první tři místa v radě budou zvoleni kandidáti, kteří obdrží největší počet hlasů. V 

případě rovnosti hlasů rozhodne pořadové číslo kandidáta.
• Volba na zbylá tři místa rady proběhne vepsáním pořadových čísel kandidátů do políček B1, 

B2, B3.
• Pokud budou vepsána pořadová čísla více než tří kandidátů, bude tato část volby neplatná a 

nebude započten žádný hlas.
• Na zbylá tři místa v radě budou zvoleni kandidáti, kteří obdrží největší počet hlasů součtem 

obou voleb. Pokud bude kandidát zvolen ve volbě A nebude pro volbu B brán v potaz. V 
případě rovnosti hlasů rozhodne pořadové číslo kandidáta.

• Volba revizora proběhne vepsáním pořadového čísla kandidáta.
• Pokud bude vepsáno více pořadových čísel, bude tato část volby neplatná a nebude 

započtena.
• Zvolen bude kandidát, který obdrží nejvíc hlasů.
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Členská schůze navrhla tyto kandidáty:
Volba A

1. Eliška Nevrlá
2. Matěj Sojka
3. Libor Blažek
4. Petr Kaňovský
5.Tomáš Macek

Volba B

1. Eliška Nevrlá
2. Matěj Sojka
3. Libor Blažek
4. Petr Kaňovský
5.Tomáš Macek

6. Martin Symerský
7. Tomáš Horníček
9. Jan Junghans

Volba bude pochopitelně konečná , až po dvou týdnech započtením hlasů zaslaných poštou.
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